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Vragen van de leden Van Toorenburg en Bruins Slot (beiden CDA) aan de 
Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de ziekte van Huntington 
(ingezonden 9 november 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het item over de ziekte van Huntington in de 
televisie-uitzending van Pauw d.d. 1 november 2016? 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de stellingname van de (internationale) wetenschap(pers) 
dat voor «slechts vier miljoen euro» op korte termijn een medische doorbraak 
tot stand gebracht zou kunnen worden in de strijd tegen deze vreselijke 
ziekte? Herkent u dit? 

Vraag 3
Kunt u motiveren of het inderdaad in de rede ligt te veronderstellen dat 
genezing dan wel voorkoming van deze erfelijke ziekte zo nabij is? 

Vraag 4
Welke kansen zijn er om te investeren in onderzoek naar de ziekte van 
Huntington door middel van de «Health Deals» waarvoor u 130 miljoen euro 
investeert?1 Welke mogelijkheden zijn er op dit terrein in de door u aangekon-
digde alternatieve businessmodellen voor innovatieve geneesmiddelen?2 

Vraag 5
Kunt u een overzicht geven van de onderzoeken naar de ziekte van Hunting-
ton die in het kader van het Nationaal Plan Zeldzame Ziekten door ZonMw 
gefinancierd zijn, en welke bedragen daarmee gemoeid zijn (geweest)?3 

1 Kamerstuk 32 637, nr. 202
2 Kamerstuk 29 477, nr. 358
3 Kamerstuk 29 477, nr. 262
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Vraag 6
Op welke wijze worden de door u officieel erkende expertisecentra in het 
LUMC en het MUMC gefinancierd? Kunt u aangeven welke bedragen binnen 
deze centra beschikbaar zijn voor onderzoek naar de ziekte van Huntington?4

4 NFU, «Minister erkent tweede groep expertisecentra zeldzame aandoeningen», www.nfu.nl/
actueel/minister-erkent-tweede-groep-expertisecentra-zeldzame-aandoeningen
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